
ZAPISNIK 

sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska održane 01. prosinca 2017. godine u Gradskoj 

vijećnici u Sisku, Rimska ulica 26, s početkom u 10,02 sati. 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Goranka Arthofer, Dario Batnožić, Željko Đermanović-prvi 

potpredsjednik Gradskog vijeća, Ivica Grgurić, Lucija Hinić, Marko Jajčinović, Željka Josić, 

Ivan Jurić, Ivana Krčelić-predsjednica Gradskog vijeća, Dragica Krupljanin, Zvonko 

Marincelj, Mario Markić, Marijan Medved-drugi potpredsjednik Gradskog vijeća, Ivan 

Mlinarić, Edin Safić, Predrag Sekulić, Romana Skender, Franjo Šaban, Jure Šipuš, Vesna 

Štengl, Darjan Vlahov, Vlatka Vukelić, Nenad Vukušić i Darko Žak. 

 

Odsutna vijećnica: Tonka Jozić-Novinc. 

 

Ostali nazočni sjednici: Kristina Ikić Baniček-gradonačelnica, Marko Krička i Ivica Rendulić-

zamjenici gradonačelnice, Gordana Karapandža Prica- pročelnica Upravnog odjela za 

upravne, imovinsko pravne i opće poslove, Goran Grgurač-pročelnik Upravnog odjela za 

obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i civilno društvo, Marija Medved-privremena 

pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije, Petar Lerotić-privremeni pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni sustav, Tomislav Dumančić-privremeni 

pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje i zaštitu okoliša, Sandra Matijević i Donat 

Rogić-službenici u Upravnom odjelu za upravne, imovinsko pravne i opće poslove, Igor 

Rađenović-direktor trgovačkog društva Sisački vodovod d.o.o, Goran Groš-direktor 

trgovačkog društva Komunalac Sisak d.o.o., Sandra Divjakinja-direktorica trgovačkog 

društva Gospodarenje otpadom Sisak, Darko Majić-direktor trgovačkog društva Auto promet 

Sisak d.o.o., Danka Koštić-direktorica trgovačkog društva Gradska tržnica Sisak d.o.o., Pejo 

Trgovčević-direktor trgovačkog društva Vodoopskrba Kupa d.o.o., Srđan Marić-direktor 

trgovačkog društva Gradska groblja Viktorovac d.o.o., Snježana Tomašević-direktorica 

trgovačkog društva Sisak projekti d.o.o., Tihana Kokanović-ravnateljica Dječjeg vrtića Sisak 

Stari, Ljubica Ivšić-ravnateljica Dječjeg vrtića Sisak Novi, Vlatko Čakširan-ravnatelj 

Gradskog muzeja Sisak, Saša Petak-ravnatelj Športsko-rekreacijskog centra Sisak, Dubravka 

Šurlan-ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Vlado Gotovac Sisak, Valentina Ivanković 

Pelikan-ravnateljica Doma kulture Kristalna kocka vedrine, Igor Čičak-ravnatelj Gradskog 

društva Crvenog križa Sisak, Zoran Burojević-ravnatelj Gradske galerije Striegl, Saša Tadić-

novinar Radio Siska, Dinko Kreštalica-novinar HTV-a, Mate Piškor-novinar Jutarnjeg lista, 

Gordana Medur i Vanja Kozina-novinari Mreže TV, Monika Perlić-novinarka Radio 

Quirinusa, Iva Mušec Posilović-novinarka Radio Siska, Daniel Prerad i Nikola Čutuk-

novinari Večernjeg lista, Željko Maljevac-novinar Novog sisačkog tjednika, Zdravko Strižić-

novinar HINA-e i Svjetlana Miličić-tajnica Vijeća srpske nacionalne manjine Grada Siska. 

 

Prije otvaranja sjednice, gospodin Darko Žak je predložio da svi nazočni minutom šutnje,  

odaju počast poginulim hrvatskim braniteljima i tragično preminulom hrvatskom generalu, 

gospodinu Slobodanu Praljku. 

 

Gospođa Ivana Krčelić je rekla da, s obzirom na to kako ne odajemo počast minutom šutnje 

svakom hrvatskom branitelju koji počini samoubojstvo (na dnevnoj bazi) zbog nepravde koju 

im je ova zemlja (na ovaj ili onaj način), odnosno njezine politike učinila ili i dalje čini, 

smatra kako je nepotrebno politizirati ovaj čin iz Haške sudnice. 

Ova minuta šutnje bi se danas samo utopila u „moru“ šutnje svih ovih godina koje su iza nas. 

Zamolila je vijećnike da nastave s radom jer ih čekaju komunalni i drugi svakodnevni 

problemi koje moraju rješavati u ime građana koji su ih i izabrali u ovo Vijeće. 



 

Nakon obrazloženja gospođe Ivane Krčelić, gospodin Darko Žak je rekao kako će vijećnici 

HDZ-a, HSLS-a, HKS-a i HSP AS-a privremeno napustiti sjednicu kako bi minutom šutnje 

odali počast generalu Slobodanu Praljku i održali tiskovnu konferenciju na prvom katu u sobi 

broj 25 u Gradskoj vijećnici. 

 

Utvrđuje se da su vijećnici: gospodin Marko Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospodin 

Mario Markić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin Jure Šipuš, 

gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov, gospođa Vlatka Vukelić i gospodin Darko 

Žak sjednicu napustili u 10,02 sati.    

 

Sjednici je predsjedavala predsjednica, gospođa Ivana Krčelić koja je utvrdila kako je sjednici 

nazočno 14 vijećnika te se mogu donositi pravovaljane odluke.  

 

„Aktualni sat“ je započeo u 10,07 sati. 

 

Gospodin Predrag Sekulić je postavio 2 pitanja gradonačelnici: 

1. Prvo pitanje se odnosi na restrukturiranje trgovačkih društava u vlasništvu i suvlasništvu 

Grada Siska, a s obzirom na MOST-ovo zalaganje za racionalnije poslovanje trgovačkih 

društava u vlasništvu i suvlasništvu Grada Siska i njihovo objedinjavanje potpuno ili 

djelomično. Koje korake je Grad do sada poduzeo?  

2. Na žalost, sve više Siščana ima radno mjesto u gradu Zagrebu. Znamo da dnevni boravak u 

našim školama započinje u 07,30 sati. Da li je moguće razmisliti o pomicanju tog vremena na 

ranije sate, primjerice od 06,30 sati, a što ne bi zahtijevalo veće troškove, a ljudima koji rade 

u Zagrebu bi se omogućilo da na vrijeme stignu na posao i ne moraju organizirati čuvanje 

djece za to vrijeme? 

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je potvrdila kako je potpisala programsku suradnju s 

vijećnicima MOST-a. Dogovor je bio da se u ovom četverogodišnjem mandatu krene s 

racionalizacijom i reorganizacijom trgovačkih društava u vlasništvu Grada Siska. Raspisan je 

javni natječaj. Na javnom natječaju je najpovoljnija i najkvalitetnija izabrana jedna ugledna 

konzultantska tvrtka „BDO Savjetovanje“ koja će pristupiti izradi plana koji ćemo prezentirati 

vama i odabrat ćemo najbolji model reorganizacije i racionalizacije poslovanja. 

Gradonačelnica je rekla kako zna da u OŠ „22. lipnja“ boravak učenika počinje već u 06,45 

sati. Zatražila je pročelnika Gorana Grgurača da se konzultira i da nalog svim ravnateljima da 

se taj početak rada pomakne na način da svi roditelji stignu ostaviti svoju djecu i otići na 

vrijeme na posao. 

 

Vijećnik je bio zadovoljan dobivenim odgovorima. 

 

Gospodin Edin Safić je rekao da je aplikacija „Moj gradski proračun“ bila aktualna proteklih 

dana. Po tome smo jedan od prvih ako ne i prvi Grad u Hrvatskoj koji je to implementirao, a 

gdje su naši sugrađani također uključeni u kreiranje Gradskog proračuna.  

Vijećnik je, zbog toga, zamolio gradonačelnicu da kaže nešto više o tome.  

 

Nakon prethodnog vijećničkog pitanja, gospođa Ivana Krčelić je utvrdila da su sjednici 

pristupili sljedeći vijećnici: gospodin Marko Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospodin Mario 

Markić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin Jure Šipuš, gospođa 

Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov, gospođa Vlatka Vukelić i gospodin Darko Žak te je u 

raspravi i odlučivanju sudjelovalo 24 vijećnika. 



 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je rekla kako je Grad Sisak razvio jedinstvenu aplikaciju „Moj 

gradski proračun“. O tome koliko je aplikacija korisna i dobra svjedoči i činjenica da su se za 

funkcioniranje i preuzimanje aplikacije raspitivali i drugi gradovi poput Dugog Sela, Zaboka, 

Čakovca. Ove godine je ta javna rasprava trajala 2 tjedna. Aplikaciju je otvorilo oko 4 tisuće 

naših sugrađana, a 350 ih je odlučilo kreirati Proračun. Ono što su oni kreirali je javno 

dostupno. S jučerašnjim danom je aplikacija zaključena, a podaci o svim intervencijama su 

javno dostupni, a koje su građani imali.  

Gradonačelnica je rekla da, temeljem njihovih intervencija i prijedloga, danas pred Gradsko 

vijeće izlazi s 9 amandmana na Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu. To je 

direktni preslik onoga što građani žele. Na taj način, građani već drugu godinu za redom 

sudjeluju u kreiranju Proračuna Grada Siska.  

 

Vijećnik je bio zadovoljan dobivenim odgovorom. 

 

Gospođa Vesna Štengl je rekla kako ima pitanje za gradonačelnicu. Gradonačelnica je 07. 

listopada 2017. godine na otvorenju Parka Diane Budisavljević za politički tjednik Srba u 

Hrvatskoj, a prema njihovim navodima, izjavila: „Neki vijećnici koje ne mogu drugačije 

nazvati nego filofašistima, pokušali su negirati da je na području Siska postojao dječji logor.“ 

Vijećnica je upitala je li ona u očima gradonačelnice filofašist? Koje od oporbenih vijećnika 

smatra filofašistima?  

Drugo pitanje je vezano uz spomenik blaženom Alojziju Stepincu. Sisačkoj javnosti je 

poznata nakana biskupa Vlade Košića da na Trgu bana Josipa Jelačića podigne spomenik 

blaženom Alojziju Stepincu. Što je gradska uprava spremna učiniti zajedno s vijećnicima da 

bi se ova ideja ostvarila i Siščani doživjeli radost postavljanja spomenika blaženom Alojziju 

Stepincu? 

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je odgovorila da ne želi ponavljati sve ono što je govorila kod 

otvaranja Parka Diane Budisavljević. Pozvala je vijećnike kojima nije jasno što se u Sisku 

dešavalo od 1941. do 1945. godine da posjete ravnatelja Gradskog muzeja Sisak, gospodina 

Vlatka Čakširana. U Muzeju se nalazi opsežna arhivska građa vezana uz to razdoblje. Postoje 

fotografije koje svjedoče o postojanju dječjeg logora u kojem su djeca bila izgladnjivana, 

namjerno zaražena i umirala u neimaštini, bijedi i bolesti.  

Park Diane Budisavljević je jedna mala crtica kojom su se Siščani pokušali odužiti jednoj 

humanitarki koja je veći dio te djece srećom uspjela spasiti. 

Što se tiče drugog pitanja, procedura je vrlo jednostavna. Gradonačelnica je rekla kako je na 

sastanku s gospodinom Košićem i njegovim suradnicima, ukratko im je to ispričala.  

Postavljanje spomenika Slavi Strieglu je prototip kojim se možemo svi voditi. Postojala je 

određena inicijativa, zajedno s predstavnicima Društva arhitekata je formirano radno tijelo 

koje je raspisalo javni natječaj. Na javni natječaj su se javili umjetnici sa svojim radovima. 

Javnost i povjerenstvo su glasali i odabrali najbolji rad i lokaciju i izabrano je djelo koje je 

odgovaralo u svim mogućim odrednicama u prostornom, arhitektonskom, konzervatorskom, 

povijesnom i svim ostalim segmentima kojima jedan spomenik u gradskom prostoru treba 

odgovarati. 

Na navedenom sastanku, gospodinu Košiću je ponuđena lokacija ispred crkve Alojzija 

Stepinca u Budaševu, odnosno ispred crkve koja nosi njegovo ime da bude i njegov 

spomenik. Gospodin Košić je to odbio i rekao da mu gradonačelnica ne da spomenik iz 

ideoloških razloga. Ponovljena mu je procedura. Isto je pravilo i procedura za sve inicijative i 

spomenike. 

 



Gospođa Vesna Štengl je rekla da nije zadovoljna odgovorom. Nije čula ispriku 

gradonačelnice za kvalifikacije koje je pribilježila vijećnicima. Povijest je pisala komunistička 

vlast nakon 1945. godine te ne prihvaća laži i neistine koje su navedene o Hrvatima, odnosno 

o hrvatskom narodu.  

Spomenik blaženom Alojziju Stepincu će sigurno biti sagrađen tamo gdje se želi. Možda će se 

pričekati koja godina, ali, vijećnica je rekla kako obećava da će spomenik biti izgrađen. 

Zatražila je pisane odgovore. 

 

Gospodin Nenad Vukušić je svoje pitanje uputio gradonačelnici. Dana 23. siječnja 2017. 

godine, Sisak je posjetio ministar državne imovine, Goran Marić i obećao da će ministarstvo 

biti partner u ostvarivanju lokalnih projekata. Za neke je izjavio da ih je čak moguće riješiti u 

mjesec dana. Nakon toga, 23. veljače 2017. godine, održana je sjednica Vlade Republike 

Hrvatske u Sisku gdje je također bilo govora o tome. Darovane su neke nekretnine, a neke 

treba zamijeniti. Do kuda se stiglo s ovim aktivnostima i da li ministar ispunjava svoja 

obećanja?  

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je rekla da ne može odgovoriti potvrdno i izjaviti da ministar 

ispunjava svoja obećanja. Rekla je da jedanputa mjesečno potpisuje dopis-požurnice prema 

Ministarstvu državne imovine. Već 9 mjeseci ponavljamo jedan te isti zahtjev. Neki dan smo 

svjedočili da je Ministarstvo državne imovine s Gradom Zagrebom potpisalo ugovor gdje se 

nekretnine Grada Zagreba daruju državi i obrnuto. 

Mi smo to predlagali prije dvije godine. Ideja je da nekretnine koje koristi država ili njezine 

institucije prijeđu u vlasništvu države, a nekretnine koje koristi Grad, a u vlasništvu su države, 

da prijeđu u vlasništvo Grada. Nije zanemariva činjenica da dajemo nekretnine koje su danas 

u potrebi kao npr. zgrada Katastra, zgrada Gimnazije, zgrada u kojoj se nalazi Sisačko-

moslavačka županija, a za uzvrat tražimo zapuštene parcele koje tražimo za ostvarenje 

određenih gradskih projekata kao što je npr. igralište u Tomčevom putu pokraj objekta bivšeg 

mjesnog odbora ili tražimo zgrade poput upravne zgrade bivše Željezare Sisak gdje kroz krov 

raste drveće. Do danas nismo dobili nikakav odgovor da možemo preuzeti upravljanje tom 

upravnom zgradom, a Projekt tehnološkog parka stoji. Ne znamo zašto ministru i ministarstvu 

treba 9 mjeseci i 9 požurnica da napravi nešto što je obećao javno i na sjednici Vlade. 

 

Vijećnik je bio zadovoljan odgovorom. 

 

Gospodin Darko Žak je rekao kako je gradonačelnica izjavila i odgovorila mu je na prošloj 

sjednici Vijeća da je na gradnju Ledene dvorane do sada utrošeno 6 milijuna kuna, a znamo 

svi da je utrošeno preko 18 milijuna kuna. Može li gradonačelnica objasniti zašto je 

odgovorila da je na gradnju Ledene dvorane utrošeno samo 6 milijuna kuna što ne odgovara 

istini? 

Drugo pitanje je vezano uz poslovanje Grada Siska. Uvidom u poslovanje preko portala 

Poslovna Hrvatska, vidjeli smo da je račun Grada Siska bio u blokadi 9. i 10. listopada 2017. 

godine. Zašto je Grad došao u blokadu, a gradonačelnica se hvalila da Grad ima višak koji 

iznosi 8.970.699,00 kuna kada se sve zbroji za ovu godinu i kako je moguće da je, kraj tog 

viška Grad došao u blokadu te koji su razlozi te blokade, o kojem je iznosu riječ, kakva je to 

ovrha? Vijećnik je zatražio pisani odgovor na to pitanje.  

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je odgovorila na prvo pitanje rekavši da je cijela sisačka 

javnost, od početka točno i u cijelosti, informirana o svim fazama izgradnje Ledene dvorane 

Zibel. Svi Siščani koji su u svojem poštanskom sandučiću primili Proračun u malom i Sisački 

vjesnik točno znaju sve relevantne informacije o izgradnji Ledene dvorane koja se odvija 



prema terminskom planu ugovorenom s izvođačem i bez probijanja troškova predviđenih 

ugovorom. Dakle,  bez izvantroškovničkih radova na koje su građani Siska bili navikli iz 

vremena kada je Siskom upravljala nesposobna i nedobronamjerna vlast na čelu s Hrvatskom 

demokratskom zajednicom. Do sada nije zabilježeno niti jedno jedino povećanje ili izmjena 

predviđenih i ugovorenih troškova u koje je uključeno projektiranje, gradnja i opremanje. Što 

će se događati u budućnosti, nezahvalno je prognozirati. O svakom novom momentu, 

odgovorna i uspješna gradska uprava Grada Siska će pravovremeno i sveobuhvatno 

izvještavati javnost. 

Što se tiče odobrenja gradonačelnice za trošenje novca na Rekreacijski centar Zibel, dobro je 

podsjetiti da su 21. svibnja i 4. lipnja ove godine održani izbori na kojima je gradonačelnica 

Grada Siska dobila odobrenje 9702 građana Siska i to je odobrenje obvezujuće za sve pa tako 

i za HDZ. Pri tome nije nevažno primijetiti da vijećnik Darko Žak očigledno ne zna čitati 

materijale dostavljene za sjednicu Gradskog vijeća, a posebno Proračun te je utoliko žalosnije 

što se nije odazvao pozivu na edukaciju o radu vijećnika u organizaciji Grada Siska i Udruge 

gradova.  

Što se tiče drugog pitanja, a budući da se radi o laži i nepoznavanju elementarnih činjenica, na 

samu laž se ne može ništa drugo reći već ponoviti: lažete! 

 

Gospodin Darko Žak je upitao tko ne bi bio zadovoljan odgovorom i ovim načinom 

komunikacije? Ponovio je da je informacija objavljena na portalu „Poslovna Hrvatska“. To 

mogu vidjeti svi. Vijećnik je rekao da nije pitao znaju li to građani Siska već da li to zna 

gradonačelnica. Gradonačelnica laže i obmanjuje. Gradonačelnica je rekla da izgradnja ledene 

dvorane košta 6 milijuna kuna.  

 

Gospodin Ivica Grgurić je utvrdio da je Vlada Republike Hrvatske održala sjednicu 23. 

veljače 2017. godine. Tom prilikom, premijer Andrej Plenković je rekao da se Gradu i 

Županiji mora dati veću pozornost. Tom prilikom je Sisačko-moslavačka županija dobila 

nekretnine bivše vojarne u Lađarskoj ulici u svrhu unapređenja visokog obrazovanja. U 

novinama smo mogli pročitati da su tamo čagljevi poklali neke ovce. Vijećnik je rekao da ga 

zanima slijed događaja te da li gradonačelnica može reći nešto više o tome? 

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček jer potvrdila navode gospodina Ivice Grgurića i rekla da je na 

sjednici Vlade Republike Hrvatske darovana Sisačko-moslavačkoj županiji nekretnina bivše 

vojarne u Lađarskoj ulici koja do danas, na žalost, nije ni krenula s privođenjem svrsi. Ono što 

je krenulo je ono što se pokrene kada je neki prostor dugo devastiran, zapušten, vegetacija 

preuzme maha. Iza biljnog dolazi životinjski svijet. Nama se obratilo nekoliko majki koje s 

djecom prolaze tim putem do Strukovne škole, u strahu su za svoju djecu. Koliko je normalno 

da dijete na putu do škole strahuje od čagljeva, lisica ili zmija? Ovaj puta ćemo postupiti kako 

bismo postupili i s bilo kojim neodgovornim vlasnikom parcele. Zamolit ćemo vlasnika 

Sisačko-moslavačku županiju da parcelu privede svrsi. 

 

Vijećnik je bio zadovoljan dobivenim odgovorom. 

 

Gospodin Jure Šipuš se zahvalio na dostavljenom odgovoru na vijećničko pitanje koje je 

postavio na posljednjoj sjednici Vijeća. Međutim, s njim nije u potpunosti zadovoljan. Rekao 

je da ima dva pitanja. Jedno je za gradonačelnicu, a drugo je za pročelnika: 

1. Na stranicama Komunalca Sisak d.o.o. stoji obavijest da je postupak javne nabave za 

usluge obavljanja zimske službe za sezonu 2017. i 2018. godinu završen 08. studenog 2017. 

godine. Rok za izjavljivanje žalbi je 10 dana od dana otvaranja ponuda što je 18. studeni 

2017. godine. U sisačkoj se javnosti govori da je Komunalac Sisak d.o.o. već dva puta 



poništio ovaj postupak javne nabave te je nakon drugog poništenja Grad Sisak taj postupak 

proveo putem bagatelne nabave. Znači li to da se nisu na vrijeme, sukladno propisima, do 15. 

studenog 2017. godine, osigurali uvjeti za obavljanje zimske službe te, ako je postupak 

proveden putem bagatelne nabave, radi li se o nezakonitom pogodovanju, svjesnom nemaru 

ili nesposobnosti Komunalca ili gradske uprave s gradonačelnicom na čelu? 

2. Na temelju čega je utvrđena duljina nerazvrstane ceste broj 22, Ulice Ivice Jajčinovića od 

1280 metara jer ta cesta završava na obali rijeke Save gdje je skelski prijelaz u Blinjskom 

Kutu? Kada se planira nasipavanje neasfaltiranog dijela u dužini posljednjih 300 do 400 

metara do Save, uništavanje neželjene vegetacije na cesti i zemljišnog pojasa s obje strane? 

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je objasnila da je Komunalac dobio u ponudi 100 % veću 

cijenu no što je bilo u predmetu natječaja te je zbog toga natječaj poništen. Osim ekipiranog 

Komunalca imamo i izvođača za obavljanje usluga zimske službe za prvu ruku, a paralelno s 

time, otvaramo postupak za obavljanje usluga zimske službe koji će trajati do siječnja 2018. 

godine, tako da će Zakon o javnoj nabavi biti poštovan. Nikome se ne pogoduje. 

 

Gospodin Petar Lerotić je odgovorio da, do sada nije postojao nikakav interes za nasipavanje i 

uređivanje prometnice koju je naveo vijećnik već 20 godina. Čim se pojavi interes građana da 

obrađuju svoje parcele i svoja zemljišta, Grad će biti spreman izaći ususret i dovesti 

prometnicu u održivo stanje kako bi se osigurao pristup za obrađivanje zemljišta.  

 

Gospodin Jure Šipuš je rekao da odgovor pročelnika govori da, koji je vlasnik uopće pitao jer 

ne obrađuju zemljišta što znači da skelski prijelaz i odgovor na pitanje okrenut posve drugim 

izgovorom. Pitanje se odnosilo na uređenje ceste Ivice Jajčinovića i nasipanje ceste u 

posljednjih 300 do 400 metara do skelskog prijelaza o kojem nitko u posljednjih 20 godina ne 

vodi brigu. To je pitanje.  

Vijećnik je odgovorio da je s prvim pitanjem djelomično zadovoljan te traži pisani odgovor. 

 

Gospodin Marijan Medved je uputio pitanje gradonačelnici rekavši kako ga zanima projekt 

novog paviljona u Općoj bolnici „Dr Ivo Pedišić“ u Sisku. Kakvo je stanje s tom 

investicijom? Da li se započelo s radovima? Da li se radi? Ako se ne radi, kada će se raditi? 

Što možemo očekivati od toga? 

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je odgovorila da se u srpnju 2016. godine dogodio neočekivani 

obrat gdje Vlada Republike Hrvatske kaže da je ta bolnica preskupa i da nam ne treba takav 

središnji paviljon i da oni znaju bolje što nam treba. Tada se kreće u preprojektiranje. Na 

kraju je bilo riječi o dnevnoj bolnici i hitnom objedinjenom bolničkom prijamu. Dolazimo do 

srpnja 2017. godine kada župan pokreće javnu nabavu, izjavivši kako u rujnu očekuje da 

krenu radovi. Radovi nisu krenuli. Ne samo da nisu krenuli već je pitanje i hoće li krenuti 

budući je nabava rezultirala ponudom koja je 33 milijuna kuna premašila vrijednost koja je 

procijenjena. Tada smo čuli isprike da su, navodno, građevinski materijal i radovi poskupjeli. 

Posljednje što možemo posvjedočiti je to da se župan i ravnatelj bolnice slikaju s ministrom 

zdravstva i pričaju da su s njim razgovarali o nabavci aparata za magnetnu rezonancu i 

izgradnji središnjeg bolničkog paviljona. To nije ničim rezultiralo. I dalje nemamo paviljon. 

Radovi nisu započeli. Ovo vijećničko pitanje možemo uputiti Sisačko-moslavačkoj županiji 

kao što smo i uputili mnogo puta do sada.  

 

Gospodin Franjo Šaban je od gradonačelnice zatražio vrlo jasan odgovor. Rekao je da je 

gradonačelnica 07. listopada 2017. godine za politički tjednik „Novosti“ izjavila: „Neki 

vijećnici koje ne mogu drugačije opisati i nazvati nego filofašistima pokušali su negirati...“ 



itd. Zamolio je gradonačelnicu da javno, pred svima, kaže je li on filofašist i to s odgovorom 

da ili ne. Vijećnik je rekao da mu se može dostaviti i pisani odgovor. 

Gospodin Franjo Šaban je upitao koliko je ukupno koštala naša šetnica? Koliko je od tog 

iznosa otišlo na vanjske izvoditelje, a koliko na gradske firme? Vijećnik je zatražio pisani 

odgovor. 

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je rekla kako je već odgovarala na pitanje gospođe Vesne 

Štengl. Duboko ju je razočaralo pitanje gospodina Franje Šabana kao osobe koja je rođena 

1970. godine, a ne zna je li filofašist ili ne i traži da mu ona to objašnjava. Vjerojatno će 

odgovor naći duboko u sebi.  

Gradonačelnica je rekla kako joj je žao ako se netko prepoznao ili osjetio takvim jer to ne 

ovisi o njoj. Svatko od vijećnika to zna najbolje.  

Što se tiče troškova šetnice, gospođa Kristina Ikić Baniček je rekla kako mora pogledati u 

arhivi te će vijećniku dati pisani odgovor o tome koliko je šetnica Slavoljuba Striegla koštala 

budući je to jedina šetnica na području Grada Siska. Radovi su počeli 2005. godine, a kada su 

završeni, vijećniku će biti dostavljen odgovor. 

 

Gospodin Franjo Šaban je zatražio odgovor gradonačelnice s da ili ne jer je to ono što je i 

tražio kao odgovor. Gradonačelnica izbjegava odgovor. Nešto je izjavila u medijima, a to je i 

preneseno. Zamolio je gradonačelnicu da to učini. 

Rekao je da nije postavio pitanje o šetnici Slavoljube Slave Striegla već o onome što se 

popularno naziva kaldrma.  

 

Gospođa Ivana Krčelić je utvrdila da će vijećnik dobiti pisani odgovor. 

 

Gospodin Dario Batnožić je upitao gospodina Gorana Grgurača što nas ove godine očekuje u 

sklopu manifestacija „Božić u gradu“? 

 

Gospodin Goran Grgurač je objasnio da građani Siska već vide da su pripreme u završnoj fazi 

što se tiče manifestacije „Božić u gradu“. Manifestacija se odvija u mjesecu prosincu i sutra 

započinje s programom i traje sve do 07. siječnja. Najveći hit će biti klizalište na otvorenom. 

Postavljeni su štandovi pa će biti i ugostiteljske ponude i ponude OPG-ova. Naglasak je 

stavljen u prosincu na programe za djecu i mlade. U prostoru nekadašnje Mozaik knjige 

uređuje se prostor za radionicu vilenjaka. Već sutra se kreće s dječjim predstavama koje će se 

održavati u prostoru „Daskališta“, a igraonice će se odvijati u prostoru Narodne knjižnice i 

čitaonice Vlado Gotovac Sisak. Ukrašena su i dva autobusa na gradskim linijama. Bogati 

program će kulminirati 23. prosinca s nastupom Jelene Radan na bini kod sata. Bit će 

organiziran doček dječje Nove godine, a navečer će nastupati grupa Rusway, vatromet i 

čestitka gradonačelnice. 

 

Vijećnik je bi zadovoljan dobivenim odgovorom. 

 

Gospodin Darjan Vlahov je rekao da je predsjednica Gradskog vijeća ukinula bilo kakvu 

mogućnost reagiranja vijećnika na navode u vijećničkim pitanjima i na odgovore na 

vijećnička pitanja pa ju je upozorio na članak 53. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska da 

gradonačelnica može odgovarati na ono što je u njenom djelokrugu rada. Dakle, sisačka 

domobranska vojarna nema vlasnički list na Sisačko-moslavačku županiju, ali, bez obzira na  

to, Sisačko-moslavačku županiju to nije spriječilo da tu vojarnu prijavi na Ministarstvo 

kulture i na Ministarstvo regionalnog razvoja fondova Europske unije od kojih se očekuju 

sredstva.  



Gospodin Darjan Vlahov je rekao da je, u vezi s pitanjem o energetskoj učinkovitosti s prošle 

sjednice Vijeća, dobio odgovor da će se prijaviti Dom kulture Kristalna kocka vedrine, 

dvorana Silax i zgrada u Gajevoj ulici 2A. U međuvremenu je objavljen natječaj za 

energetsku učinkovitost i Ministarstvo graditeljstva počinje zaprimati projekte s prvim danom 

2018. godine. S obzirom da u Planu razvojnih programa Grada Siska koji su vijećnici dobili 

uz Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu, se dva od tri objekta koji su navedeni, 

uopće ne spominju, to daje za naslutiti da uopće nema pripremljene dokumentacije i da se 

uopće ne planira prijaviti. Postoji li u ovome trenutku za Dom kulture Kristalna kocka vedrine 

pripremljena projektna dokumentacija za prijavu na energetsku učinkovitost? 

U drugom pitanju vijećnik je upitao hoće li Grad Sisak spustiti cijenu vode s obzirom da je 

cijena vode u Gradu Sisku skuplja nego u drugih desetak gradova koje je analizirao kao npr. u 

Rijeci, Velikoj Gorici, Zaprešiću, Karlovcu, Koprivnici itd.? Hoće li cijena vode za građane 

grada Siska biti jeftinija u 2018. godini? 

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je rekla kako joj je drago da se, u nedostatku županijskih 

projekata, županijski pročelnik fokusira na projekte u Gradu Sisku. Svi projekti koje smo 

nominirali za energetsku učinkovitost, a što je i napisano u Aplikaciji „Moj gradski proračun“, 

bit će spremni i bit će nominirani. 

Na svih 15 gradova koji su spomenuti u pitanju za cijenu vode, gdje je vijećnik našao da je u 

Sisku voda skuplja, gradonačelnica je rekla da može reći još neke gradove u kojima je cijena 

vode podjednaka kao u Sisku. Voda u Sisku neće pojeftiniti u 2018. godini kao i zbog 

troškova pročistaća koji je pokrenut 2010. i 2011. godine. 

 

Gospodin Darjan Vlahov je rekao kako mu je izuzetno zadovoljstvo što u kontekstu 

energetske učinkovitosti se spominje Sisačko-moslavačka županija koja ima 7 projekata 

energetske učinkovitosti, a gradonačelnica je rekla da Županija nema svojih projekata. 

Slovom i brojkom, Grad Sisak ima 1 (jedan) projekt energetske učinkovitosti. Pitanje je bilo 

konkretno: Ima li, u ovom trenutku, Grad Sisak projektnu dokumentaciju spremnu za prijavu 

na energetsku učinkovitost Doma kulture Kristalna kocka vedrine? To je sasvim jasno pitanje 

na koje se može dati odgovor.  

Vijećnik je zatražio pisane odgovore na svoja pitanja, odnosno da mu se navede koji to 

gradovi imaju jeftiniju cijenu vode od Grada Siska.  

 

Gospodin Ivan Mlinarić je uputi dva pitanja gradonačelnici ili zamjenicima: 

1. Prije nešto više od godine dana, Hrvatski laburisti su proveli potpisivanje peticije za 

uvođenje brze željezničke linije Sisak-Zagreb. Što možemo očekivati po tom pitanju?  

2. Drugo pitanje se odnosi na otkup Stadiona „Metalac“ od tvrtke Silax.  

 

Gospodin Ivica Rendulić je objasnio da, što se tiče brze željezničke linije Sisak-Zagreb, 

predstavnici Grada Siska su u rujnu ove godine razgovarali s delegacijom Hrvatskih 

Željeznica, Putnički prijevoz. U razgovoru je dotaknuta mogućnost i potreba da se uvede brza 

željeznička linija Sisak-Zagreb u jutarnjim satima jedna prema Zagrebu, a u popodnevnim 

satima jedna iz Zagreba za Sisak. Tragom tih razgovora, nastavljena je komunikacija u vezi s 

njihovom zgradom u Ulici Vatroslava Lisinskog i prodaje iste Gradu Sisku. Zaključili smo da 

bismo uvođenjem brze linije mogli subvencionirati dio troškova koji bi se uvođenjem tih 

linija pojavili vodeći računa o potrebama i standardu naših sugrađana. U sklopu priprema 

Proračuna za sljedeću godinu, upućen je dopis HŽ-u, Putnički prijevoz da li je to moguće 

izvršiti i koji bi to bio iznos koji bi Grad Sisak to trebao sufinancirati. 

Drugo pitanje se odnosilo na stadion NK „Metalac“. Cijeli taj kompleks je u privatizaciji, 

pretvorbi bio prodan. Do 2013. godine, Grad je plaćao za potrebe sportaša korištenje igrališta 



godišnje oko 800 i nešto tisuća kuna. Gradonačelnica je 16. ožujka 2017. godine uputila dopis 

poduzeću Silax d.o.o. s namjerom kupnje. Odgovor nismo dobili. U mjesecu rujnu smo 

dogovorili sastanak u Gradskoj vijećnici s predstavnicima vlasnika. Sastanku se odazvao 

jedan vlasnik koji nije bio u mogućnosti dogovoriti bilo što konkretno. Mi smo i dalje spremni 

za rješavanje tog pitanja kako bi se građanima Grada Siska vratilo u funkciju vratilo to što je 

njihovo. Ne možemo nikog natjerati da proda nešto što je njegovo.  

Na ovaj način, gospodin Ivica Rendulić je javno pozvao sve vlasnike i suvlasnike Silax-a da 

iskažu dobru volju, stupe u kontakt s gradonačelnicom kako bi se riješila kupoprodaja 

stadiona NK „Metalac“. 

 

Gospođa Željka Josić je uputila pitanje gradonačelnici i resornom pročelniku. Rekla je da je 

javnost vidjela kako je gradonačelnica darovala 300-to dijete rođeno u sisačkoj bolnici. 

Međutim, izostavljen je jedan bitan podatak da  naše rodilište ne privlači samo majke i djecu 

iz Sisačko-moslavačke županije već i iz Zagrebačke županije, a poglavito iz Velike Gorice. 

Ovo je bio poznat grad koji se bavio djecom vrtićke dobi, u dobi od prve do četvrte godine. S 

obzirom da Grad Sisak ima u vlasništvu neiskorištenih prostora, hoće li dio njih prenamijeniti 

u igraonice, ali samo za djecu od prve do četvrte godine koja nemaju mogućnost da pohađaju 

vrtić ili ih čuvaju bake i tete? Jako bitno po pitanju djece je njihova socijalizacija s njihovim 

vršnjacima, a isto tako je bitna i za njihove roditelje.  

 

Gospođa Kristina Ikić Baniček je odgovorila kako je Sisak daleko ispred drugih gradova kada 

se govori o igraonicama za djecu. Međutim, potrudili smo se da imamo dostatnih kapaciteta u 

vrtiću kao i dostatnih kadrova. Imamo i dosta kapaciteta za djecu s poteškoćama u razvoju 

kako bi ona mogla sudjelovati u programu predškole i predškolskog odgoja. Ako netko želi, 

može svoje dijete upisati u vrtić pa makar i na skraćeni program. Nismo primijetili veću 

skupinu djece za koju roditelji ne žele da pohađaju vrtić. Igraonice imamo i funkcioniraju vrlo 

dobro. 

 

Gospođa Željka Josić je potvrdila kako je točno da postoje igraonice, ali ono što je željela reći 

je da gradonačelnica ne prati ono što Vlada Republike Hrvatske predlaže, poglavito 

Ministarstvo demografije. Naime, prostori koji nisu iskorišteni, a mogu se koristiti u navedenu 

svrhu, a posebno za djecu do četvrte godine koja se ne mogu uključivati u određene aktivnosti 

kao npr. ples ili gimnastika, da se te igraonice namijene u tu svrhu. Za sljedeću godinu, 

Ministarstvo demografije je predvidjelo da se prostori koji nemaju namjenu, prenamjene u 

vrtiće ili igraonice. Hoće li se ovaj Grad po tom pitanju aktivirati? 

Kada su već spomenuti projekti, vijećnici HDZ-a su voljni i spremni surađivati, rekla je 

vijećnica. 

 

Gospodin Zvonko Marincelj je rekao da je cjelokupna sisačka javnost zainteresirana za 

nastavak radova na povezivanju autoceste Zagreb-Sisak, odnosno brze ceste Zagreb-Sisak, od 

Lekenika do Siska. Poznata su obećanja da će se osigurati sredstva za te radove. Do kuda se 

stiglo u realizaciji pog projekta? Da li imamo svu tehničku dokumentaciju i suglasnosti za tu 

buduću brzu cestu? Radi se o najopterećenijem dijelu ceste pa se postavlja pitanje prometne 

sigurnosti. Da li su riješeni svi imovinsko pravni odnosi na trasi te ceste? Postavlja se i pitanje 

starog odranskog mosta s najvećim opterećenjem koji povezuje Sisak i Zagreb. To je usko 

grlo na ulazu u Sisak. Kolika je vrijednost radova i kada će se pristupiti izgradnji, odnosno 

rekonstrukciji mosta? 

 

 



Gospođa Kristina Ikić Baniček je rekla da, prema informaciji koje imamo od Hrvatskih cesta, 

projekt novog mosta preko rijeke Odre vrijedi 22 milijun kuna, a projekt novog mosta preko 

rijeke Kupe vrijedi 90 milijuna kuna, a tu su uključene pristupne ceste, prometnice, imovinsko 

pravni odnosi i sve ostalo. Osim obećanja u veljači i od resornog ministra i od predsjednika 

Vlade da će se ta dva mosta koja su preduvjet normalnog razvoja i daljnjeg života u Sisku, 

nije jasno zašto se ne može dati 120 milijuna kuna za grad hrvatskih pobjeda, grad heroja, 

grad koji je toliko dao u Domovinskom ratu, nego se uporno čeka i sada je u program 

Hrvatskih cesta za 2018. godinu, ponovno ušla dokumentacija za odranski most, ali ne i 

izgradnja mosta preko rijeke Kupe za koji je dokumentacija već gotova. Ponovno ćemo 

zatražiti odgovor na postavljena vijećnička pitanja. 

 

„Aktualni sat“ je završen u 10,08 sati. Utvrđuje se da u „aktualnom satu“ nisu postavili pitanja 

sljedeći vijećnici koji su se prijavili za postavljanje pitanja u aktualnom satu: gospodin Mario 

Markić, gospođa Ivana Krčelić, gospodin Marko Jajčinović, gospodin Ivan Jurić, gospođa 

Romana Skender, gospođica Lucija Hinić, gospođa Vlatka Vukelić i gospođa Dragica 

Krupljanin. 

 

Nakon postavljanja pitanja u „aktualnom satu“ predsjednica je zakazala pauzu. 

Pauza je počela u 11,08 sati, a završena je u 11,28 sati. 

 

Za vrijeme pauze, u 11,08 sati, sjednicu je napustila vijećnica, gospođa Vlatka Vukelić te je u 

raspravi i odlučivanju sudjelovalo 23 vijećnika. 

 
Nakon pauze, gospođa Ivana Krčelić je pročitala sljedeću obavijest: 

 

Sukladno članku 9. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska, dana 07. lipnja 2017. godine, osnovan je 

Klub vijećnika MOST-a nezavisnih lista. 

S obzirom da je Tomislav Ivšić podnio ostavku na mandat vijećnika u Gradskom vijeću Grada Siska i 

da njegovo mjesto preuzima Predrag Sekulić, obavještavamo Vas da će isti biti i predsjednik Kluba 

vijećnika MOST-a nezavisnih lista.  
 

Gospodin Darjan Vlahov je predložio izmjene predloženog dnevnog reda tako da se u točki tri 

sve podtočke razdvoje u zasebne točke dnevnog reda, a ostale točke se pomiču. Tako npr. 

Prijedlog programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu nema puno veze s Prijedlogom 

programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2018. godini i nisu iste teme. 

 

OBRAZLOŽENJE 

Sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska, o istoj temi se može govoriti 

samo jedanput te se zbog toga predlaže navedena izmjena predloženog dnevnog reda.  

 

Za prethodni prijedlog je glasovalo 9 vijećnika: gospodin Marko Jajčinović, gospođa Željka 

Josić, gospodin Mario Markić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak, a 14 

vijećnika je glasovalo protiv pa prijedlog nije usvojen. 

 

Gospodin Darjan Vlahov je predložio još jedne izmjene dnevnog reda tako da se točka 4. 

„Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Siska“  i točka 5. „Prijedlog plana 

upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasništvu Grada Siska za 2018. godinu“ spoje s točkom 3. i 

postanu podtočka 3. l) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Siska i 

podtočka 3. m) Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasništvu Grada Siska za 

2018. godinu, a ostale točke predloženog dnevnog reda se pomiču. 



OBRAZLOŽENJE 

Kada se već ne može razdvojiti program u kulturi od programa održavanja komunalne 

infrastrukture, onda se predlaže da se točke 4. i 5. spoje s raspravom o Prijedlogu proračuna 

Grada Siska za 2018. godinu, a sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska 

 

Za prethodni prijedlog je glasovalo 9 vijećnika: gospodin Marko Jajčinović, gospođa Željka 

Josić, gospodin Mario Markić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak, a 14 

vijećnika je glasovalo protiv pa prijedlog nije usvojen. 

 

Gospođa Ivana Krčelić je predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska, 

2. Izvješće Mandatne komisije o prestanku mandata člana Gradskog vijeća Grada Siska i    

    i određivanju zamjenika člana 

    Izvjestiteljica: Goranka Arthofer, predsjednica Mandatne komisije 

    -svečana prisega člana Gradskog vijeća Grada Siska 

3. a) Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    b) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Siska za 2018. godinu, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    c) Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2018. godini, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    d) Prijedlog programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području  

    Grada Siska za 2018. godinu, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    e) Prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Siska u 2018. godini, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    f) Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Siska u 2018. godini, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    g) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Siska za 2018. godinu, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    h) Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2018. godini, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    i) Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2018. 

    godini, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    j) Prijedlog programa javnih potreba za civilno društvo, branitelje i mlade Grada Siska u  

    2018. godini, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

    k) Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Siska u 2018. godini, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

4. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Siska, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

5. Prijedlog plana upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasništvu Grada Siska za 2018.  

    godinu, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

6. Prijedlog programa utroška sredstava boravišne pristojbe za 2018. godinu, 



    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

7. Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika  

    nacionalnih manjina u Gradu Sisku  za 2018. godinu, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

8. Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Grad Sisak za  

    rekonstrukciju Rekreacijskog centra „Zibel“ u Sisku, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

9. Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Grad Sisak za građenje  

    multifunkcionalnog objekta u ekološkom projektu na Ciglarskoj grabi u Sisku, 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

10. Prijedlog odluke o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Kršćansku baptističku  

    crkvu BETEL-Sisak 

    Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

11. a) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za izbore i imenovanja, 

    Predlagatelj: Nenad Vukušić, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja 

    b) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za javna priznanja, 

    Predlagatelj: Nenad Vukušić, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja 

    c) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i    

    socijalnu politiku, 

    Predlagatelj: Nenad Vukušić, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja 

    d) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za prostorno uređenje, zaštitu  

    okoliša i spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo, 

    Predlagatelj: Nenad Vukušić, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja 

    e) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za određivanje imena ulica i  

    trgova, 

    Predlagatelj: Nenad Vukušić, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja 

    f) Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Povjerenstva za prodaju i kupnju  

    poljoprivrednog i građevinskog zemljišta, 

    Predlagatelj: Nenad Vukušić, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja 

12. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjeni Statuta Gradske        

     galerije Striegl, 

     Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

13. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta Doma kulture    

     Kristalna kocka vedrine, 

     Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 

14. Prijedlog rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Doma  

     Kulture Kristalna kocka vedrine. 

     Predlagateljica: Kristina Ikić Baniček 
 

Dnevni red je usvojen sa 14 glasova za i 9 glasova protiv, gospodina Marka Jajčinovića, 

gospođe Željke Josić, gospodina Maria Markića, gospođe Romane Skender, gospodina Franje 

Šabana, gospodina Jure Šipuša, gospođe Vesne Štengl, gospodina Darjana Vlahova i 

gospodina Darka Žaka. 

 

Sukladno članku 42. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska, gospođa Ivana Krčelić  je dala 

na glasovanje odlučivanje o tome hoće li se amandmani podnositi usmeno na sjednici. 

 

Prethodni prijedlog je usvojen jednoglasno s 23 glasa. 

 

 



TOČKA 1. 

Gospodin Darko Žak je imao primjedbu na zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Siska. Na 26. stranici zapisnika je navedeno sljedeće: „Gospodin Darko Žak je rekao da 

pohvaljuje Izvješće o radu gradonačelnice jer se blagostanje u ovome gradu osjeća na svakom 

koraku. To treba pozdraviti.“ To nije dobro napisano jer je rekao da se blagostanje osjeća na 

svakom koraku. Ljudi razdragano šeću, a ovaj grad cvjeta tisućama cvjetova. Vijećnik je 

rekao kako ne bi htio da se stekne dojam da smo mi zaista Grad koji ne može izvršavati svoje 

financijske obveze, a ne može ni sada kada još dugovi po kreditima nisu došli na naplatu. Mi 

nismo Grad blagostanja. To bi trebalo uvrstiti u zapisnik da se ne stekne krivi dojam. 

 

Gospodin Franjo Šaban je u svojoj primjedbi na zapisnik rekao da je na strani 22. zapisnika, u 

izjavi gradonačelnice navedeno: „U raspravi je izrečeno da ne postoji odjel za socijalnu skrb. 

To podsjeća na izjavu čovjeka koji je godinama bio na čelu Obrtničke komore Grada Siska i 

2013. godine izjavio da u Gradu ne postoji odjel za gospodarstvo. Postoji i odjel za 

gospodarstvo i odjel za socijalnu skrb, branitelje i civilno društvo.“  

To nije istina i to treba promijeniti. To je iskrivljavanje i to je laž.  

 

Gospođa Ivana Krčelić je objasnila kako su člankom 88. Poslovnika propisani temeljni 

elementi zapisnika. 

Ono što je vijećnik naveo je dio iz rasprave i tonskim zapisom je utvrđeno kako je izrečeno to 

što je izrečeno u raspravi. Primjedba nije osnovana i o tome se neće glasovati.  

 

Pristupilo se glasovanju o osnovanosti primjedbe na zapisnik vijećnika Darka Žaka. Za 

primjedbu gospodina Darka Žaka je glasovalo 9 vijećnika: gospodin Marko Jajčinović, 

gospođa Željka Josić, gospodin Mario Markić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo 

Šaban, gospodin Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin 

Darko Žak, a 14 vijećnika je glasovalo protiv pa primjedba nije osnovana i nije uvrštena u 

zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska. 

 

Zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska održane 06. listopada 2017. godine je 

usvojen sa 14 glasova za i 9 glasova protiv: gospodina Marka Jajčinovića, gospođe Željke 

Josić, gospodina Maria Markića, gospođe Romane Skender, gospodina Franje Šabana, 

gospodina Jure Šipuša, gospođe Vesne Štengl, gospodina Darjana Vlahova i gospodina Darka 

Žaka. 

 

TOČKA 2. 

Nakon izvješća predsjednice Mandatne komisije, gospođe Goranke Arthofer, utvrđuje se da 

su vijećnici primili na znanje Izvješće Mandatne komisije o prestanku mandata člana 

Gradskog vijeća Grada Siska i određivanju zamjenika člana. 

 

Nakon podnesenog izvješća, prešlo se na dio sjednice koji se odnosi na davanje svečane 

prisege, sukladno članku 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska. Prisegu je dao vijećnik, 

gospodin Predrag Sekulić. 

 

TOČKA 3. 

Kod rasprave o ovoj točki dnevnog reda, sjednicu je napustio u 11,54 sati vijećnik, gospodin 

Mario Markić pa je u raspravi i odlučivanju sudjelovalo 22 vijećnika. 

 

Predsjednica, gospođa Ivana Krčelić je objedinila uvodna usmena izlaganja i raspravu po 

svim podtočkama. 



Nakon svog uvodnog usmenog obrazloženja, gospođa Kristina Ikić Baniček je usmeno 

predložila sljedeće amandmane na Prijedlog Proračuna Grada Siska za 2018. godinu: 

 

Razdjel 001 Upravni odjel za upravne, imovinsko pravne i opće poslove 

Glava 00101 Upravni, imovinsko pravni i opći poslovi 

Program 1000 Redovna djelatnost 

Aktivnost A100001 Financiranje osnovnih aktivnosti 322 Uredski materijal i ostali materijalni 

rashodi smanjuje se za 20.000,00 kn, Aktivnost A100002 Materijalno poslovanje 323 Usluge 

informiranja smanjuje se za 40.000,00 kn. 

 

Razdjel 001 Upravni odjel za upravne, imovinsko pravne i opće poslove 

Glava 00102 Predstavnička i izvršna tijela 

Program 1004 Predstavnička i izvršna tijela 

Aktivnost A100001 Financiranje redovne djelatnosti 329 Naknade za rad predstavničkih i 

izvršnih tijela, povjerenstava smanjuje se za 40.000,00 kn. 

 

Razdjel 002 Upravni odjel za proračun i financije 

Program 1001 Upravljanje financijama 

Aktivnost A100001 Proračunska zaliha 329 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja povećava 

se za 40.000,00 kn.  

 

Razdjel 003 Upravni odjel za gospodarstvo i komunalni sustav 

Glava 00301 Komunalni sustav 

Program Energetska učinkovitost 

Kapitalni projekt K100001 Energetska učinkovitost 451 Provedba mjera energetske 

učinkovitosti povećava se za 4.000.000,00 kn. 

 

Razdjel 003 Upravni odjel za gospodarstvo i komunalni sustav 

Glava 00302 Gospodarstvo 

Program 1009 Razvoj gospodarstva 

Tekući projekt T100003 Sisački poduzetnik 352 Subvencije za Program „Sisački poduzetnik” 

povećava se za 80.000,00 kn. 

 

Razdjel 004 Upravni odjel za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i civilno društvo 

Glava 00401 Upravni odjel za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i civilno društvo 

Program 1000 Redovna djelatnost 

Aktivnost A100002 Manifestacije od značaja za Grad Sisak 323 Ostale nespomenute usluge 

povećavaju se 30.000,00 kn. 

 

Razdjel 004 Upravni odjel za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i civilno društvo 

Glava 00407 Socijalna skrb 

Program 1010 Socijalna skrb i zdravstvo 

Aktivnost A100002 Socijalna skrb-gradski programi 372 Sufinanciranje Programa za djecu s 

teškoćama u razvoju povećava se za 10.000,00 kn. 

 

Razdjel 004 Upravni odjel za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i civilno društvo 

Glava 00409 Civilno društvo, branitelji i mladi 

Program 1012 Civilno Društvo 



Aktivnost A100001 Djelatnosti civilnog društva smanjuje 381 Programi proizašlih iz 

Domovinskog rata povećava se za 20.000,00 kn, Aktivnost A100002 Djelatnost vjerskih 

zajednica 381 Tekuće donacije vjerskim zajednicama smanjuje se za 30.000,00 kn. 

 

Razdjel 005 Upravni odjel za prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program 1003 Priprema, planiranje i upravljanje projektom 

Kapitalni projekt K100004  Projekt energetske učinkovitosti RC Zibel 451 Projekt energetske 

učinkovitosti RC Zibel smanjuje se za 4.000.000,00 kn. 

 

Razdjel 003 Upravni odjel za gospodarstvo i komunalni sustav 

Glava 00301 Komunalni sustav 

Program 1000 Redovna djelatnost 

Aktivnost A100004 Prometno i komunalno gospodarstvo 323 Korištenje sustava smanjuje se 

za 10.000,00 kn 

 

Razdjel 000 GRAD SISAK 

Glava 00001 Prihodi/primici Grada Siska 653 komunalna naknada povećava se za 

4.000.000,00 kn, a 638 kapitalne pomoći iz državnog proračuna temeljem prijenosa EU 

smanjuju se za 4.000.000,00 kn. 

 

OBRAZLOŽENJE 

 

Nakon provedene javne rasprave, kroz sugestije građana koji su poslali svoje primjedbe na 

proračun, izdvojilo se devet stavki na koje su građani stavili najviše primjedbi. Svih devet 

stavki pretočeno je u ove amandmane na način da se smanjuju sredstva za naknade 

predstavničkom tijelu, da se smanjuju sredstva za uredski materijal te za informiranje, a 

povećavaju se sredstva proračunske zalihe i manifestacije od interesa za Grad Sisak. Također 

se povećavaju sredstva za programe za djecu s poteškoćama u razvoju, a smanjuju sredstva za 

programe braniteljskih udruga i vjerskih zajednica.  

Uz amandmane proizašle iz prijedloga građana mijenja se i pozicija sredstava namijenjenih 

energetskoj učinkovitosti Ledene dvorane Zibel jer se nakon usuglašavanja s Fondom za 

zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost ne može sa sigurnošću reći za koje projekte će se u 

2018. moći povući sredstva za energetsku učinkovitost, a za koje ne te će se tijekom godine, 

prema potrebi obaviti preraspodjela zavisno od osiguranih sredstava. 

Ukupan iznos Prijedloga proračuna, amandmanima se ne mijenja već se samo mijenjaju izvori 

financiranja i radi preraspodjela između proračunskih stavki. 

Uz amandmane, potrebno je uskladiti sve Programe i Odluku o izvršavanju proračuna. 

 

S obzirom da je amandmane predložila predlagateljica, gospođa Kristina Ikić Baniček, a 

sukladno članku 45. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska, o amandmanima se nije 

glasovalo te su isti postali sastavnim dijelom konačnih prijedloga akata. 

 

Gospodin Darko Žak je rekao da Klub vijećnika HDZ-a, HKS-a, HSLS-a i HSP AS-a ne 

može i ne želi glasovati za Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu jer je nerealan i 

“napuhan” kako bi se zadovoljile neke želje i sakrile neke stvari jer se sljedeće godine očekuje 

rebalans kao i svih ovih razdoblja do sada. Napisan je populistički i politički.  

Rekao je kako je, na temelju dosadašnjeg iskustva, vidljivo da se neke stavke ne mogu 

realizirati zbog punjenja Proračuna i zbog teške gospodarske situacije u kojoj se nalazi naš 

Grad. Prije svega se misli na prihode od poreza i prireza na dohodak koji su posljednjim 

rebalansom smanjeni za 1,5 milijuna kuna, a bili su predloženi u visini 72,7 milijuna kuna. Za 



2018. godinu planirani su u iznosu od 87.116.000,00 kuna što je za 14.336.911,00 kuna više 

ili povećanje od 19,6 %. 

Isto tako, smatramo da su planirani prihodi od institucija Europske unije u iznosu od 30,6 

milijuna kuna prehrabro planirani i mislimo da će se jako teško realizirati. 

Prihod od komunalnog doprinosa od 5 milijuna kuna. Kako će se ostvariti-jako teško. Iz svega 

navedenog, vidljivo je da 30 milijuna kuna planirano na željama, čestitkama i pozdravima. Iz 

tih razloga ne možemo podržati Proračun Grada Siska za 2018. godinu. Taj Proračun nije 

realan. 

Gospođa Vesna Štengl je rekla da uravnoteženje Proračuna gradonačelnica temelji na 

povećanju prihoda, povećanju poreza na dohodak, a povećanje poreza na dohodak temelji na 

sve većoj zaposlenosti Siščana kako se čulo i u obrazloženju.  

 

Gospodin Nenad Vukušić se javio za riječ zbog povrede Poslovnika rekavši da gospođa 

Vesna Štengl govori o temi koja nije tema dnevnog reda. Povrijeđen je članak 82. Poslovnika. 

Prije nekoliko godina, tadašnja vlast, a sadašnja oporba je imala Proračun od 300 milijuna 

kuna, a ništa nije napravila. 

 

Gospodin Darjan Vlahov je rekao da je vijećnik zlorabio povredu Poslovnika da bi replicirao. 

 

Gopođa Ivana Krčelić je izrekla opomenu gospodinu Nenadu Vukušiću zbog toga što je 

zlorabio Poslovnik. 

 

Gospodin Nenad Vukušić je rekao da gospodin Darjan Vlahov može pročitati u Poslovniku da 

članovi jednog odbora čiji je član, imaju pravo replicirati i uključiti se u raspravu. 

 

Gospodin Darjan Vlahov se složio s gospodinom Nenadom Vukušićem, ali gospodin Nenad 

Vukušić se javio za riječ zbog povrede Poslovnika, a ne za repliku. 

 

Gospođa Vesna Štengl je upitala gdje su ti Siščani koji plaćaju tolike poreze i prireze da bi  

povećanje prihoda iz Prijedloga proračuna bilo utemeljeno? Na temelju kojih ulaza? 

Napuhan je prihod od komunalne naknade koji je planiran u iznosu od 60 milijuna kuna, a taj 

prihod nikad nije bio toliki već se kreće između 47 i 49 milijuna kuna. Koliko se u posljednje 

3 godine oprihodovalo od komunalne naknade? Na čemu se temelji povećanje prihoda od 

komunalne naknade? Koje su tvrtke otvorene koje će uplaćivati tu silnu komunalnu naknadu? 

Gradonačelnica je u obrazloženju navela da će se 5,5 milijuna kuna uložiti u gospodarstvo. 

Gdje će se konkretno ti novci utrošiti? 

Nadalje, gradonačelnica je navela da će Ledena dvorana biti završena u 2018. godini. Bitno je 

da, kada svi ti krediti dođu na naplatu, da li će se oni moći otplaćivati, a s obzirom i na 

blokadu računa Grada Siska koja je bila u listopadu 2017. godine? Nije sve divno ni krasno 

kako se prikazuje Prijedlogom proračuna za 2018. godinu. Bit je u tome hoće li taj proračun 

biti održiv. 

 

Gospođa Goranka Arthofer se javila za ispravak netočnog navoda te je rekla da vijećnica, 

gospođa Vesna Štengl laže da je račun Grada Siska bio u blokadi te da je Proračun 

“prenapuhan”. To nije točno. Ovaj put vjerujemo gradonačelnici. 

 

Gospodin Zvonko Marincelj je kod ispravljanja netočnog navoda naveo da, ako je stav 

oporbenih vijećnika, da neće prihvatiti Proračun i ako su donijeli taj stav, o čemu onda 

raspravljaju i daju primjedbe. Izgleda da vijećnike koji podržavaju Prijedlog proračuna žele 

okrenuti pameti. Zašto onda treba voditi raspravu? Svoj stav su iznijeli na početku da neće 



podržati Prijedlog proračuna. Zašto vodimo raspravu kada znamo unaprijed da neće biti 

podržano? 

 

Gospodin Darko Žak je kod izjave o ispravku netočnog navoda rekao da mora ispraviti 

navode gospodina Zvonka Marincelja. Ako mu nije jasno, vijećnici su ovdje radi građana koji 

su ih birali, a koje vijećnici predstavljaju. Znači da oporbeni vijećnici moraju obrazložiti zašto 

nisu za Proračun i zato ulaze u raspravu o Proračunu jer su ljudima dužni objasniti zašto ne 

podržavaju Proračun. i nešto što je nerealno, a što su potkrijepli dokazima, a na ljudima je 

procijene je li to u redu. Zato sudjeluju u raspravi u Proračunu. Proračun nije tu zbog 

vijećnika već zbog građana. 

 

Gospodin Darjan Vlahov je rekao kako se duboko ne slaže s načinom na koji se donosi 

Proračun. Nesporno je da se na Proračun mogu predlagati amandmani, ali ako se tim 

amandmanima promijeni toliko stavki u Proračunu, da više ne možemo ni pratiti Prijedlog 

proračuna, odnosno s koje stavke na koju stavku se sredstva prebacuju, kako da uopće 

konstruktivno raspravljamo? 

Vijećnik je rekao kako bi htio raspravljati, ali ne zna jesu li ti iznosi toliki ili su se promijenili. 

Ako u 2017. godini za poreze i prireze na dohodak, imate projekciju od gotovo 72 milijuna 

kuna. Odakle ideja da će u 2018. godini biti 87 milijuna kuna? To je nagli porast od 15 

milijuna kuna, taman i da ne znamo koliko bude zapošljavanje. Nije vjerojatno da će porezi i 

prirezi narasti za 15 milijuna kuna. 

U 2017. godini imali smo plan Pomoći iz državnog proračuna temeljem prijenosa EU 

sredstava, 36 milijuna kuna. Spustili smo ga rebalansom na 6,5 milijuna kuna, a sada 

predlažemo 34 milijuna kuna. Zašto? Ne možemo realno pozbrajati projekte koje ćemo 

završiti u 2018. godini. Definitivno je matematički točno, ali nije realno. 

Milijun kuna u odnosu na 2017. godinu podižemo plaće, a troškove osoba izvan radnog 

odnosa, isto tako podiženo s 811 tisuća kuna na 866 tisuća kuna. 

To su sporne stavke unutar Općin prihoda i rashoda Proračuna. 

Plan razvojnih programa je izuzetno bitan dokument koji pokazuje u kojem smjeru Grad Sisak  

treba ići.  

Za dvoranu na Zelenom brijegu, gradonačelnica je amandmanom neka sredstva prebacila. U 

Planu razvojnih programa ta dvorana nije navedena.  

Projekta energetske učinkovitosti Doma kulture Kristalna kocka Vedrine također nema u 

Planu razvojnih programa.  

To su bitne stvari kojih nema, ali ono što piše u Planu razvojnih programa je da izgradnje 

ceste D36 Veliko Svinjičko-Gušće neće biti u 2018. godini. 

Izravnavanje Lađarske ulice s parkiralištima, isto tako neće biti u 2018. godini, a mi smo čak i 

rebalansom stavljali nekakve iznose na te pozicije u 2017. godini, a sada u Planu razvojnih 

programa u 2018. godini nećemo ništa po tom pitanju raditi. 

U vezi s opremanjem Ledene dvorane, možemo se složiti da će izgradnja biti gotova tijekom 

2017. godine. Činjenica je da je gradonačelnica na toj stavci podnijela jedan amandman, ali 

tolikom brzinom da ga nismo mogli evidentirati. Iz obrazloženja je vidljivo da se Grad Sisak 

planira zadužiti u iznosu od 2,5 milijuna kuna za realizaciju projekta rekonstrukcije 

natkrivanja Ledene dvorane koji se realizira kroz dvije godine; 2017. i 2018. godine. Ukupan 

iznos je 4.265.000,00 kuna. 

Načelno, najveći problem ovog Proračuna je taj fiktivni prihod od 15 milijuna kuna. Budimo 

ozbiljni. Nije realno da će Grad Sisak na ime poreza i prireza na dohodak dobiti 15 milijuna 

kuna više. Definitivna je činjenica da ćemo rebalansom u 2018. godini tu stavku morati 

smanjivati. 

 



Gospodin Franjo Šaban je rekao da, kako su i prethodni vijećnici naveli, Proračun je nerealan 

i preplaniran. Zaista su “napuhani” prihodi od komunalne naknade. Nemoguće je da mogu 

skočiti za 18 milijuna kuna. Otprilike je 50 milijuna kuna ono što se oprihodi. To nije realna 

brojka. Jasno je da se ovako napuhavaju brojke zato što se njima pokušavaju prikriti preveliki 

rashodi za Grad Sisak. 

Vjerojatno ćemo tijekom prvog tromjesječja biti ovdje i raditi rebalans jer neće biti moguće 

pokriti manjkove prebacivanjem sredstava po računima mimo Gradskog vijeća što je sada 

uobičajena praksa. 

Također, primjećujemo da je subvencija za Sisak projekte samo 700 tisuća kuna, a upoznati 

smo da postoji pravomoćna sudska presuda koja će uskoro postati ovršna, a gdje Grad 

zapravo, izbjegava platiti taj iznos, a kamate rastu. 

Također, nepoznavanje socijalne skrbi i onog što proizlazi u Proračunu po pitanju socijalne 

skrbi, zapravo se vidi da Grad Sisak nema odjel za socijalnu skrb, niti odsjek ili osobu koja se 

time bavi. Nema niti upravni odjel koji u sebi ima naziv koji se odnosi na socijalnu skrb. 

Iako se planiraju uskrsnice umirovljenicima za sljedeću godinu, sredstva za socijalu su na 

jadnom nivou. Pokazuje se da se tu ne radi i pokazuje se da niste uvezani sa svim sustavima 

koji se bave tim pitanjem. Socijalni program Grada Siska ako i postoji, nije usklađen sa 

Zakonom o socijalnoj skrbi. Prijedlogom proračuna Grada Siska nisu predviđena sredstva za 

prenočište za beskućnike kao i sredstva za prihvatilište za beskućnike, za socijalno stanovanje 

u kriznim situacijama, a što je Grad, sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi dužan učiniti i imati.  

Kako je moguće da se ne može ostvariti jedna takva stavka koja doslovce oslobađa druge 

institucije da odrađuju posao koji Grad treba odraditi? 

Sramotno je da i dalje nemamo riješeno pitanje pučke javne kuhinje. Imamo 160 tisuća kuna 

za, kako piše, 220 korisnika. To je dvije kune dnevno po korisniku. Navodi se 220 korisnika, 

a po Zakonu o socijalnoj skrbi, svi korisnici zajamčene minimalne naknade, imaju pravo 

koristiti pučku javnu kuhinju. Kod nas, na području Grada Siska imamo 650 korisnika 

zajamčene minimalne naknade. Da li gradonačelnica hoće reći da nije svjesna da postoje liste 

čekanja za pučku javnu kuhinju za te ljude koji nemaju drugih sredstava za život? 

Također, ogroman novac se i dalje troši za čišćenje javnih površina, a mi i dalje nemamo rad 

za opće dobro, sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi, članku 39. Taj članak jasno kaže da radno 

sposobni korisnici zajamčene minimalne naknade koji su određene dobi, imaju pravo i obvezu 

da određeni broj radnih sati rade za zajednicu. Upravo tom mjerom u Proračunu mi možemo 

stvoriti novac koji možemo koristiti za povećanje iznosa za pučku kuhinju.  

 

Gospodin Darjan Vlahov je rekao da, ispred  Kluba vijećnika HDZ-a, HKS-a, HSLS-a i HSP 

AS-a, predlaže sljedeće amandmane na Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu:  

 

Pozicija R1442, smanjuje se sa 4.223.870,00 kuna na 1.267.161,00 kuna. 

 

Iza pozicije R1442, otvara se nova pozicija R1442A s Izvorom Pomoći Ministartsva 

regionalnog razvoja i fondova Europske unije na iznos od 2.956.709,00 kuna. 

Prethodna pozicija nosi naziv Dodatna ulaganja u građevinskim objektima i ima konto 4511. 

 

Sredstva Općih prihoda i primitaka u iznosu od 2.956.709,00 kuna, stavljaju se na novu 

poziciju koja se otvara iza pozicije Uskrsnice za umirovljenike i nosi naziv Božićnice za 

umirovljenike. 

 

Pozicija Božićnica za umirovljenike nalazi se unutar Aktivnosti Socijalna skrb, Gradski 

programi i ima konto 3712, a Izvor Opći prihodi i primici.  

 



Prijedlog program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2018. godini, 

uskladit će se s prijedlogom amandmana. 

 

OBRAZLOŽENJE 

Predlaže se da Grad Sisak Projekt Holandske kuće prijavi na Fond za sufinanciranje provedbe 

projekata pri Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova Europske unije kako bi ostvario 70% 

iznosa subvencije od vlastitih Općih prihoda i primitaka, na koje imaju pravo svi prijavitelji 

koji realiziraju europske projekte. Na taj način Grad Sisak u Općim prihodima i primicima 

oslobađa iznos od gotovo 3 milijuna kuna koje amandmanom Kluba vijećnika HDZ-a, HKS-

a, HSLS-a i HSP AS-a možemo preusmjeriti na božićnice za umirovljenike. Ako smo već 

uveli uskrsnice za umirovljenike, ne vidimo nikakav razlog, ako je Gradsko vijeće izglasalo 

uskrsnice za umirovljenike, da ne izglasa i božićnice za umirovljenike. 

 

Gospodin Franjo Šaban je podnio amandman na Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. 

godinu, Razdjel Upravni odjel za upravne, imovinsko pravne i opće poslove, Glava 

Predstavnička i izvršna tijela, Aktivnost Promocija Grada i obilježavanje prigodnih datuma i 

programa, Izvor Opći primici i prihodi, Pozicija R0055 Reprezentacija, smanjuje se za 

50.000,00 kuna. 

 

Razdjel Upravni odjel za upravne, imovinsko pravne i opće poslove, Glava Predstavnička i 

izvršna tijela,  Aktivnost Promocija Grada i obilježavanje prigodnih datuma i programa, Izvor 

Opći prohodi i primici, Pozicija R0056, Ostali nespomenuti rashodi  poslovanja, pozicija se 

smanjuje za 50.000,00 kuna. 

 

Sredstva od 100.000,00 kuna dobivena smanjivanjem pozicija R0056 i R0055, prebacuju se 

unutar Glave Socijalna skrb i Programa socijalna skrb i zdravstvo na poziciju koja se otvara 

iza Pozicije Usluga gradskih programa i glasila bi Pučka kuhinja, Konto 3811 i iznosila bi 

100.00,00 kuna. 

 

OBRAZLOŽENJE 

Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu je premalo socijalan i ne uzima u obzir sve 

zakonom predviđene i obvezujuće stavke za Grad Sisak. S ovim minimalnim podizanjem za 

100.000,00 kuna za pučku kuhinju, sa 160.000,00 kuna na 260.000,00 kuna, makar malo 

ćemo ispraviti nepravdu i uvažiti potrebe koje postoje za 650 korisnika zajamčene minimalne 

naknade.  

 

Gospodin Jure Šipuš je, u ime Kluba vijećnika HDZ-a, HKS-a, HSLS-a i HSP AS-a, podnio 

amandman na Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu, Razdjel Upravni odjel za 

upravne, imovinsko pravne i opće poslove, Glava Predstavnička i izvršna tijela, Aktivnosti 

Promocija Grada i obilježavanje prigodnih datuma i programa, Izvor Opći prihodi i primici, 

Pozicija R0055, Reprezentacija, pozicija se smanjuje za 50.000,00 kuna. 

 

Razdjel Upravni odjel za upravne, imovinsko pravne i opće poslove, Glava Predstavnička i 

izvršna tijela, Aktivnosti Promocija Grada i obilježavanje prigodnih datuma i programa, Izvor 

Opći prihodi i primici, Pozicija R0056, Ostali nespomenuti rashodi poslovanja, pozicija se 

smanjuje za 50.000,00 kuna. 

 

 

 



Sredstva u iznosu od 100.000,00 kuna dobivena smanjivanjem Pozicije R0055 i R0056, 

prebacuju se unutar Glave Civilno društvo, branitelji i mladi, Program stipendiranja studenata 

i ostale pomoći, Aktivnosti Civilno društvo na Poziciji Programa udruga proizašlih iz 

Domovinskog rata. 

 

OBRAZLOŽENJE 

Sredstva predviđena za programe udruga proizašlih iz Domovinskog rata nisu dovoljna za 

pokrivanje potreba branitelja okupljenih u radu različitih udruga. Ovim povećanjem, 

omogućilo bi se provođenje dodatnih aktivnosti u cilju promocije Domovinskog rata što je 

posebno važno u kontekstu nedavnih, nemilih događaja. Ovim amandmanom, braniteljskoj 

populaciji Grada Siska, poslali bismo snažnu poruku podrške. 

 

Gospođa Vesna Štengl je rekla kako je vidjela da će se raditi Zvonimirova ulica te bi dala 

prijedlog vezan uz sanaciju ceste Antuna Cuvaja kod Dječjeg vrtića Pčelica. 

 

Predložila je amandman u ime Kluba vijećnika HDZ-a, HKS-a, HSLS-a i HSP AS-a na 

Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu, u Razdjelu Upravni odjel za obrazovanje, 

kulturu, sport, branitelje i civilno društvo, Glava Osnovne škole, Kapitalni projekti, 

Energetska rekonstrukcija osnovne škole Sela, Izvor Opći prihodi i primici, Pozicija R0910, 

smanuje se za 1.400.00,00 kuna, a iza te Pozicije, otvorila bi se Pozicija R0910A, Dodatna 

ulaganja na građevinskim objektima na iznos od 1.400.000,00 kuna, Izvor Prihodi od tekućih 

pomoći iz Državnog proračuna, Konto 4511, Pozicija R0181, povećava se za iznos od 

1.400.000,00 kuna, vrijednost pozicije R0910 iznosi 2.300.000,00 kuna. 

 

U Prijedlogu programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Siska u 2018. godini, 

članak 3. mijenja se i glasi: 

“R0181, Održavanje nerazvrstanih asfaltiranih cesta-krpanje, 2.300.000,00 kuna.” 

 

OBRAZLOŽENJE 

Grad Sisak bi Projekt energetska rekonstrukcija Osnovne škole Sela prijavio na Fond za 

sufinanciranje provedbe EU projekata na regionalnoj i lokalnoj razini za 2017. godinu, 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije. Prijavom bi se ostvarila 

subvencija Projekta u vrijednosti 70 % vlastitog iznosa financiranja, oslobodili bi se vlastiti 

prihodi i primici Grada Siska i onda bi se možda mogla preusmjeriti sredstva na sanaciju  

ceste Antuna Cuvaja koja je zaista potrebna. 

 

Drugi amandman se odnosi uređenje ceste i nogostupa u Ulici Marijana Celjaka gdje bi u 

Razdjelu Upravni odjel za gospodarstvo i komunalni sustav, Glava Komunalni sustav, 

Aktivnost Održavanje cesta, Izvor tekuća pomoć ŽUC-a, pozicija R0182, povećala se za 

600.000,00 kuna. 

 

U Prijedlogu programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Siska u 2018. godini, 

članak 6. mijenja se i glasi: 

“R0182, Održavanje nerazvrstanih asfaltiranih cesta 2.100.000,00 kuna.” 

 

OBRAZLOŽENJE 

Grad Sisak će od Županijske uprave za ceste dobiti veća sredstva nego što je predviđeno 

Proračunom te se pozicija povećava za 600.000,00 kuna.  

Ovim amandmanom predlaže se uređenje Ulice Marijana Celjaka, Sisak D36. 



Naravno da ta sredstva možda nisu dostatna, ali bi se možda moglo izvršiti uređenje 

nogostupa s lijeve strane pa bi se pokrenuli nekakvi radovi. 

 

Gospođa Željka Josić je, u ime Kluba vijećnika HDZ-a, HKS-a, HSLS-a i HSP AS-a, 

predložila amandman na Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu, razdjel Upravni 

odjel za upravne, imovinsko pravne i opće poslove, Glava Predstavnička i izvršna tijela, 

Aktivnost Promocija Grada i obilježavanje prigodnih datuma i programa, Izvor Opći prihodi i 

primici, Pozicija R0055, Reprezentacija, Pozicija se smanjuje za 30.000,00 kuna te unutar 

Glave Vrtići, Unutar Programa redovni program odgoja, naobrazbe i skrbi, otvara se nova 

Aktivnost Subvencije za vrtić Sisačke biskupije i unutar nje nova Pozicija s Kontom 3812, 

Subvencija za vrtić Sisačke biskupije s iznosom od 30.000,00 kuna. 

 

OBRAZLOŽENJE 

Grad Sisak je jedan od rijetkih gradova koji ne podupire rad vjerskih vrtića na svom području 

i ovih simboličnih 30.000,00 kuna bi pokazalo da su sva djeca jednako važna. 

 

Gospodin Franjo Šaban je podnio amandman na Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. 

godinu u ime Kluba vijećnika HDZ-a, HKS-a, HSLS-a i HSP AS-a, Razdjel Upravni odjel za 

gospodarstvo i komunalni sustav, Glava komunalni sustav, Aktivnost Održavanje cesta, Izvor 

Tekuća pomoć Županijske uprave za ceste, Pozicija R0182, pozicija se povećava za 

600.000,00 kuna. 

 

U Prijedlogu programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Siska u 2018. godini, 

članak 6. mijenja se i glasi: 

“R0182, Održavanje nerazvrstenih asfaltiranih cesta, 2.100.000,00 kuna.” 

 

OBRAZLOŽENJE 

Grad Sisak će od Županijske uprave za ceste dobiti veća sredstva no što je predviđeno 

Proračunom te se Pozicija povećava za 600.000,00 kuna. Ovim amandmanom predlaže se 

uređenje ceste sisačka obilaznica, ulica Goričica i Topolovac. Odlagalište komunalnog otpada 

Goričica je 6,5 km južno od centra Siska uz lijevu obalu rijeke Save, nasuprot luke za istovar 

nafte. Na odlagalište se trajno odlaže komunalni otpad, dio glomaznog otpada i neopasni 

tehnološki otpad za oko 1500 poslovnih subjekata i za oko 22 tisuće kućanstava. Tu se odlaže 

i otpad za općine Lekenik, Sunja i Martinska Ves. Prema Planu gospodarenja otpadom 

Sisačko-moslavačke županije, odlagalište otpada Goričica će se zatvoriti nakon izgradnje i 

puštanja u rad Županijskog centra za gospodarenja otpadom i preuzeti funkciju pretovarne 

stanice u sortirnicu. Prema Planu gospodarenja otpadom Grada Siska od  2017. godine do 

2020. godine, a koji se temelji na Strategiji gospodarenja otpadom Republike Hrvatske, do 

2019. godine, trebala bi se urediti nova ploha za odlaganje smeća na Goričici. Mještani 

Topolovca se svakodnevno već 30 godina bore sa smradom s odlagališta kao i s činjenicom da 

teški kamioni koji svakodnevno prevoze smeće i prolaze kroz Topolovac prema odlagalištu, 

pri tom uništavaju ionako usku prometnicu i stvaraju buku u naseljenom području. Već 

nekoliko godina postoji ideja o izgradnji paralelne ceste koja može izdržati promet teških 

kamiona između 15 i 20 tona. I za odlagalište bi to značilo jako mnogo, a smanjio bi se 

promet postojećom cestom i smanjilo bi se propadanje dosadašnje prometnice. Također, 

maknuo bi se i tranzitni promet smeća kroz samo mjesto, direktno sa crnačkog mosta prema 

Goričici.  

 

 



Gospodin Franjo Šaban je predložio još jedan amandman Kluba vijećnika HDZ-a, HKS-a, 

HSLS-a i HSP AS-a na Prijedlog proračuna Grada Siska za 2018. godinu, Razdjel Upravni 

odjel za gospodarstvo i komunalni sustav, Glava Komunalni sustav, Aktivnost Održavanje 

cesta, Izvor Tekuća pomoć ŽUC-a, Pozicija R0182, Pozicija se povećava za 600.000,00 kuna 

i u Prijedlogu programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2018. godini, 

članak 6. mijenja se i glasi: 

“R0182, Održavanje nerazvrstanih asfaltiranih cesta, 2.100.000,00 kuna.” 

 

OBRAZLOŽENJE 

Grad Sisak će od Županijske uprave za ceste dobiti taj iznos i ovim se amandmanom traži da 

se pozicija poveća za 600.000,00 kuna za uređenje ceste Šumska ulica-Žabno-Odra Prvi desni 

odvojak, cesta D3 iz razloga što je ista u katastrofalnom stanju, a njezina sanacija se ne vidi ni 

u planu za 2018. godinu.  

 

Nakon rasprave gospođe Dragice Krupljanin, gospođa Kristina Ikić Baniček se izjasnila da 

nije suglasna s niti jednim predloženim amandmanom na Prijedloga proračuna Grada Siska za 

2018. godinu. 

 

S obzirom da predlagatelji amandmana: gospodin Darjan Vlahov, gospodin Franjo Šaban, 

gospodin Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospođa Željka Josić te ponovno, gospodin 

Franjo Šaban nisu odustali od svojih amandmana, pristupilo se glasovanju o amandmanima, a 

gospođa Ivana Krčelić je utvrdila da, sukladno članku 77., stavku 6. Poslovnika Gradskog 

vijeća Grada Siska, ako se prilikom glasovanja o amandmanu za njegovo prihvaćanje izjasni 

manje od polovice nazočnih vijećnika, predsjednik Vijeća može odmah konstatirati da je 

amandman odbijen.  

 

Za prvi amandman gospodina Darjana Vlahova glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko 

Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je 

amandman odbijen. 

 

Za drugi amandman gospodina Darjana Vlahova glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko 

Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je 

amandman odbijen. 

 

Za prvi amandman gospodina Franje Šabana glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko 

Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je 

amandman odbijen. 

 

Za drugi amandman gospodina Franje Šabana glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko 

Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je 

amandman odbijen. 

 

Za amandman gospodina Jure Šipuša glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko Jajčinović, 

gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin Jure 

Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je amandman 

odbijen. 



 

Za prvi amandman gospođe Vesne Štengl glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko 

Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je 

amandman odbijen. 

 

Za drugi amandman gospođe Vesne Štengl glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko 

Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je 

amandman odbijen. 

 

Za amandman gospođe Željke Josić glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko Jajčinović, 

gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin Jure 

Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je amandman 

odbijen. 

 

Za treći amandman gospodina Franje Šabana glasovalo je 8 vijećnika: gospodin Marko 

Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je 

amandman odbijen. 

 

Za četvrti amandman gospodina Franje Šabana je glasovalo 8 vijećnika: gospodin Marko 

Jajčinović, gospođa Željka Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin 

Jure Šipuš, gospođa Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak pa je 

amandman odbijen. 

 

Nakon glasovanja o amandmanima, predsjednik Kluba vijećnika HDZ-a, HKS-a, HSLS-a i 

HSP AS-a, gospodin Darko Žak je zatražio zakazivanje pauze zbog usklađivanja glasovanja 

članova navedenog Kluba vijećnika o Prijedlogu proračuna Grada Siska za 2018. godinu. 

 

Pauza je započela u 12,50 sati, a završena je u 13,10 sati.  

 

Nakon pauze, sjednicu je napustilo 8 vijećnika: gospodin Marko Jajčinović, gospođa Željka 

Josić, gospođa Romana Skender, gospodin Franjo Šaban, gospodin Jure Šipuš, gospođa 

Vesna Štengl, gospodin Darjan Vlahov i gospodin Darko Žak te je u raspravi i odlučivanju 

sudjelovalo 14 vijećnika. 
 

a) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je 

 

PRORAČUN 

Grada Siska za 2018. godinu 

     

b) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesena je 

 

ODLUKA 

o izvršavanju Proračuna Grada Siska za 2018. godinu 

 

 

 

     



c) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je 

 

PROGRAM 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2018. godini 

 

d) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je 

 

PROGRAM 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Siska za 2018. 

godinu 

     

e) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je  

 

PROGRAM 

javnih potreba u školstvu Grada Siska u 2018. godini 

 

f) Jednoglasno sa 14  glasova za, donesen je  

 

PROGRAM 

javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Siska u 2018. godini 

 

g) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je 

  

PROGRAM 

javnih potreba u kulturi Grada Siska za 2018. godinu 

     

h) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je  

 

PROGRAM 

javnih potreba u sportu Grada Siska u 2018. godini 

     

i) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je 

  

PROGRAM 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2018. godini 

 

j) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je  

 

PROGRAM 

javnih potreba za civilno društvo, branitelje i mlade Grada Siska u 2018. godini 

 

k) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesen je  

 

PROGRAM 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Siska u 2018. godini 

 

 

 

 

 



TOČKA 4. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Marije Medved, jednoglasno sa 14 glasova 

za, donesena je 

 

ODLUKA 

o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Grada Siska 

 

TOČKA 5.   

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Gordane Karapandža Prica, jednoglasno sa 

14 glasova za, donesen je   

 

PLAN 

upravljanja i raspolaganja nekretninama u vlasništvu Grada Siska za 2018. godinu 

 

TOČKA 6.  

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Petra Lerotića, jednoglasno sa 14 glasova 

za, donesen je  

 

PROGRAM 

utroška sredstava boravišne pristojbe za 2018. godinu 

 

TOČKA 7. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Gordane Karapandža Prica, jednoglasno sa 

14 glasova za, donesena je 

 

ODLUKA 

o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika  nacionalnih manjina u 

Gradu Sisku  za 2018. godinu 

 

TOČKA 8. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Petra Lerotića, jednoglasno sa 14 glasova 

za, donesena je  

 

ODLUKA 

o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Grad Sisak za rekonstrukciju 

Rekreacijskog centra „Zibel“ u Sisku 

 

TOČKA 9. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Petra Lerotića, jednoglasno sa 14 glasova 

za, donesena je  

 

ODLUKA 

o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Grad Sisak za građenje 

multifunkcionalnog objekta u ekološkom projektu na Ciglarskoj grabi u Sisku 

 

 

 

 

 

 



TOČKA 10. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Petra Lerotića, jednoglasno sa 14 glasova 

za, donesena je  

 

ODLUKA 

o oslobađanju plaćanja komunalnog doprinosa za Kršćensku baptističku crkvu BETEL-

Sisak 

 

TOČKA 11. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja predsjednika Odbora za izbore i imenovanja, 

gospodina Nenada Vukušića, 

 

a) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesena je  

 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za izbore i imenovanja 

 

b) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesena je  

 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za javna priznanja 

 

c) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesena je  

 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o osnivanju Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i socijalnu politiku 

 

d) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesena je  

 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 

spomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i graditeljstvo 

 

e) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesena je  

 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o osnivanju Komisije za određivanje imena ulica i trgova 

 

e) Jednoglasno sa 14 glasova za, donesena je  

 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o osnivanju Povjerenstva za prodaju i kupnju poljoprivrednog i 

građevinskog zemljišta 

 

 

 

 

 

 

 



TOČKA 12. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Gorana Grgurača, jednoglasno sa 14 

glasova za, donesena je  

 

ODLUKA 

o davanju prethodne suglasnoti na Odluku o izmjeni Statuta Gradske galerije Striegl 

 

TOČKA 13. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Gorana Grgurača, jednoglasno sa 14 

glasova za, donesena je  

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta Doma kulture Kristalna kocka 

vedrine 

 

TOČKA 14. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospodina Gorana Grgurača, jednoglasno sa 14 

glasova za, doneseno je 

 

RJEŠENJE 

 o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Upravnog vijeća Doma kulture Kristalna 

kocka vedrine 

 

 

4. sjednica Gradskog vijeća Grada Siska je završena u 13,31 sati. 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR                              PROČELNICA                                PREDSJEDNICA 

 

 

 Silvio Baljak                       Gordana Karapandža Prica                        Ivana Krčelić 


